

**Pick!**  
CALABASH PENDANT  
LIGHT



## GATHER AROUND

Savour mealtimes in a dining room set to your personal tastes and design sensibilities  
在飯廳混入個人品味與設計觸覺，打造讓人共享美食的空間



### 01. FUTURE LIGHTING

The perfect pendant light for your dining area, the *Calabash* was inspired by its namesake – a variety of gourd – and its uniquely organic origins are referenced in its curvaceous shape and fascinating, reflective finish.

最適合飯廳使用的*Calabash*吊燈，靈感源自同名葫蘆屬植物。純樸而獨特的外形曲線優美，並加上迷人亮澤的面飾。

### 02. BOCONCEPT

BoConcept's *Monza* dining range offers supplementary table tops, enabling you to accommodate guests in comfort. The tables come in a variety of materials and finishes to work with your decor.

來自BoConcept的*Monza*餐桌系列備有額外桌面，助你製造舒適的宴客環境，並提供多種物料和面飾選擇，完美融入家居裝潢。

### 03. CASAMILANO

An imposing dining table, the *Kandinsky* by Casamilano is finished with brushed brass-effect legs, complementing its handcrafted marble and wood top. Pair with the plushly upholstered *Charlotte* chair for maximum sophistication.

來自Casamilano的*Kandinsky*餐桌外形觸目，以具磨砂黃銅效果的桌腳襯托手製大理石和木枱面，再配上*Charlotte*厚座墊餐椅。於Farrington Interiors有售

### 04. B&B ITALIA

Available in a variety of finishes – including cathedral glass paired with glossy emerald green lacquered legs – B&B Italia's distinctive *Oskar* table epitomises well thought-out design. Beautiful detailing include rounded tops and elegantly tapered edges.

來自B&B Italia的*Oskar*餐桌設計用心，備多種面材選擇，包括奪目的教堂玻璃配翠綠色亮漆桌腳。漂亮細節還包括圓桌面和雅致的沿邊。